
Dagsorden bestyrelsesmøde: Mandag 4 December kl. 18.00 
Godkendelse referat fra sidste bestyrelsesmøde: Godkendt e4er mindre re5else 

Tilstede: Stellan, Jeanne, Ulrik, Daniel, Arne, Anders 

A=ud: Søren 

Referent: Daniel 

Aktuelle arrangementer: 

Julefrokost: Vi aBolder julefrokosten med 31 Flmeldte. 

Luciaoptog: onsdag d. 13 kl. 17:00. Deltagelse fra andre af havnens aktører.  

Opfølgning på punkter fra Fdligere møder: 

Renovering omklædningsrum: Møde d. 11/12. Der skal findes ud af hvad der skal laves. 

Bådudvalg: Der er ikke faldet ønsker endnu. Der er senest deadline 22/12. 

Opfølgning på Medlemsmødet: Det var et godt møde, som er blevet taget godt imod. Det var omtalt Fl 

medlemsmødet at broudvalget gerne må tjekke broen ved åen også. 

Punkter: 

1. Fælles træningstøj i Odense kajakklub. Sport direct har stået for at lave klubtøj før. Daniel tager kontakt 

2. Sportslørdag lørdag 20 januar. Kajakklubben og poloafdelingen tager afsted. Målet er at have 

kajakergometer, kajakker og en projektor/skærm med. Der tages introfoldere med. Stellan tjekker foldere. 

Ulrik skaffer chokolade. 

3. Afskaffelse af indmeldelsesgebyr. Indmeldelsesgebyret \ernes. 

4. Lønnet træner som træner honorar. Der gives grønt lys Fl at poloafdelingen afprøver et projekt med 

lønnet ungdomstræner hvis midlerne Fl det kommer eksternt fra, og ikke fra klubbens konFngentkroner. 

5. Ekstra lys ved lav flydebro. Der arbejdes på at få projektet i gang. Tilbud er ved at blive hentet. 

6. Generalforsamling 2024 (Dato). 28/2 kl 19:00 

7. Formuepleje. Arne arbejder videre med muligheder i starten af 2024. 

8. Vedtægtsændringer. Der ønskes vedtægtsændringer i forhold Fl valg af revisorer og formuepleje. Arne 

arbejder på konkrete forslag. 

9. Evaluering af IT møde med Per Crüger og Eva Hauge. Bestyrelsen er indsFllet på at åbne rokort. Ulrik 

kontakter memberlink. Anders forhører sig hos Strømmen. 

10. 1.OBLIGATORISK at skrive klubkajakker på rokort. Der arbejdes videre med de5e. 

2.Rokort, en ekstra på som administrator. Der arbejdes videre med de5e. 

3.Lån af klubkajakker over flere dage. Man må gerne låne kajakker over flere dage. Man skal dog meddele 

det. Anders arbejder på en procedure. 

4.Referat fra ekstraordinær bestyrelsesmøde, Per ønsker sine input med. Bestyrelsen har procedure for at 

lave beslutningsreferater og ikke drø4elsesreferater. Derfor vælger bestyrelsen at vedholde sit referat. 



5.Opbevaring af klubbens dri4sdokumenter. Der undersøges om der er skyopbevaring i en evt ny website 

udbyder. Hvis de5e ikke er Flfældet, arbejdes der videre med en anden skyløsning. 

6.Hjemmeside, ny udbyder, hvem arbejder med det, support. Arne undersøger Evas mail. 

7.På hjemmesiden, regler for Flskud Fl stævner m.m. Emnet blev drø4et Fdligere på året. Jeanne laver et 

oplæg Fl næste møde. Arne og Anders tager deres respekFve input med. 

8.Lydisolering af stuen, et graFs Flbud, Strømmen er lykkedes med god isolering.  Anders finder et graFs 

Flbud.  

11. DKF ungecamp. DKF ønsker at Odense skal være vært ved en sommercamp for unge i juni 2024. Der er 

grønt lys fra bestyrelsen. Stellan tager kontakt Fl Rasmus BB. 

Eventuelt: 

Nyt udstyr Fl moFonsrummet. Ulrik arbejder på at finde Flbud på en crosstrainer. 

Anders får underskudsgaranF Fl rullekursus. 

Næste bestyrelsesmøde:  

Den: mandag d. 8/1 kl 18:00 

Mad: Anders


	Dagsorden bestyrelsesmøde: Mandag 4 December kl. 18.00

